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Hej jag heter Fredrik Högberg och är 16 år jag åker skateboard i Obsan samt  
Vasaparken flera gånger i veckan och jag tycker att ni inte ska fylla dammen  
i Observatorielunden, för att där är en plats som vi skejtare kan umgås på och  
utöva det vi brinner för och jag vet att många blir irriterade på alla  
skejtare som åker på gatorna, så jag tänkte borde det inte vara bäst för alla, 
eftersom dammen inte används av nån, att ni kunde låta bli att fylla dammen  
i år och åren framåt så skulle jag och alla skejtare vara er evigt  
tacksamma. Jag gör vad som helst för att det ska bli vattenfritt i dammen,  
fixar namnlistor med mera, allt jag kan.  
 
Sen ett hett tips vore om ni kunde göra om det till en street yta med stångar och curbs och 
liknande så skulle stans skejtare vara där istället för på gatorna där de irriterar folket. 
 
Sen så rampen i Vasaparken behöver rustas upp eller byggas ny, tacksam om  
det skulle bli av också. 
 
Vänliga hälsningar Fredrik Högberg, skejtare studerande 16 år 
mobnr: 073-7646653 
 
PS.förlåt för det långa brevet 
 
 
 


